



Pista food

Nutswiss® PistaBOOM



www.pistafood.com.tr

Pistachios,

In order to meet the peanut needs of companies producing baklava, Turkish delight, chocolate, halva and croquant, we started to serve with new product types within our structure since 2018, which I inherited from 2000. Our products have the Food Production Certificates of the Ministry of Food, Agriculture and Livestock, as well as ISO 9001, ISO 22000, HALAL, ISO 14001, ISO 45001, KOSHER, FSSC 22000, NON GMO, GMP, VEGAN Quality certificates, and BRC certification is at the stage of purchasing our products. also outside; It is taking rapid steps towards registering its validity, reliability and quality.

AS PISTAFOD COMPANY,

- Compliance with Legal Regulations; As Pista Fıstık family, to carry out continuous development activities in the production and sales of domestic products, including the pistachios we produce in our own facility, and all products in which we use pistachios, in accordance with the legal regulations. Turkish food codex requirements,
- Customer happiness; To respond to customer expectations and requests in the best way by always keeping the customer at the forefront,
- Quality – Hygiene; To adopt and implement the concepts of quality, hygiene, sanitation and reliable product to all our employees, and to spread quality-oriented studies to all units,
- Sales; To develop and sell products above standards by adding our experience to our work day by day.
- Production; To produce in safe, healthy and hygienic conditions by ensuring the continuity of the Food Safety system.
- Human Resources; Our company principles are to work with people who are conscious of their work and to maintain constant dynamism in order to produce in a way that meets customer expectations.

الفسق,

من أجل تلبية احتياجات الفول السوداني للشركات المنتجة للبقلاوة والبهجة التركية والشوكولاتة والحلوة الطحينية والكروكانت ، بدأنا في تقديم أنواع منتجات جديدة داخل هيكلنا منذ عام 2018 ، والتي ورثتها من عام 2000.

مستجانتنا لديها شهادات إنتاج الغذاء من وزارة الأغذية والزراعة والثروة الحيوانية ، وكذلك إسو 9001 ، إسو 22000 ، حلال ، إسو 14001 ، إسو 45001 ، كوشير ، فسك 22000

، غير المعدلة وراثيا ، غمب ، شهادات الجودة النباتية ، و شهادة برك هو في مرحلة شراء منتجاتنا. كما أنها تتخذ خطوات سريعة نحو تسجيل صلاحيتها وموثوقيتها وجودتها.

كشركة بستافود،

الامتثال للوائح القانونية ؛ كما بيستافونشست أوشك الأسرة ، لتنفيذ أنشطة التطوير المستمر في إنتاج وبيع المنتجات المحلية ، بما في ذلك الفستق ونحن ننتج في منشأة خاصة بنا ، وجميع المنتجات التي نستخدم الفستق ، وفقا للوائح القانونية. متطلبات الدستور الغذائي التركي *

سعادة العملاء ؛ الاستجابة لتوقعات العملاء وطلباتهم بأفضل طريقة من خلال إبقاء العميل دائما في المقدمة ،

الجودة – النظافة ؛ اعتماد وتنفيذ مفاهيم الجودة والنظافة والصرف الصحي والمنتجات الموثوقة لجميع موظفينا ، ونشر الدراسات الموجهة نحو الجودة لجميع الوحدات ،

المبيعات ؛ لتطوير وبيع المنتجات فوق المعايير بإضافة خبرتنا إلى عملنا يوما بعد يوم .

الإنتاج ؛ لإنتاج في ظروف آمنة وصحية وصحية من خلال ضمان استمرارية نظام سلامة الأغذية .

الموارد البشرية ؛ مبادئ شركتنا هي مع الأشخاص الذين يدركون عملهم والحفاظ على ديناميكية مستمرة من أجل الإنتاج بطريقة تلي توقعات العملاء .





Nutswiss®

Tahini

Spread Pistachio

Tahinli Antep Fıstığı Kreması
طحينة دهنية بالفستق



Nutswiss® Pistachio Puree



%100
Antep Fıstığı / Pistachio

Antep Fıstığı Püresi

هريس الفستق

Nutswiss® Peanut Paste

%100
Yer Fıstığı / Peanut



Yer Fıstığı Ezmesi
كريمة الفول السوداني

Nutswiss® Almond Cream

Badem Kreması
كريم اللوز



Nutswiss®

CRUNCHY

**Pistachio
Cream**

Parçacıklı Fıstık Krema
حبیبات کریمه الفستق



Nutswiss®

Pistachio Paste

%80
Antep Fıstığı / Pistachio



Antep Fıstığı Ezmesi
معجون الفستق

Nutswiss® Hazelnut Cream



Findık Kreması
كريمة البندق

Nutswiss®

Bisco Cream

Bisküvi Kreması
كريمة البسكويت



Nutswiss® Pistachio Cream



Antep Fıstığı Kreması
كريمة الفستق

%15
Findik / Hazelnut

Nutswiss® **Hazelnut Spread With** **Cacao**



Kakaolu Fındık Kreması

البندق مع الكاكاو

Nutswiss®

**Pistachio
Spread**

Squeeze

Antep Fıstığı Sosu
صلصة الفستق





Product Name	Packaging	Pieces in Box	Net Weight	Gross Weight
Pistachio Puree	200 gr glass jars	12	2.4 kg	5,18 kg
Pistachio Puree	1 kg plastic jars	8	8 kg	9,16 kg
Pistachio Puree	4 kg tin	2	8 kg	9,3 kg
Pistachio Puree	25 kg varril	1	25 kg	26,54 kg
Pistachio Puree	50 kg varril	1	50 kg	52,84 kg
20 dc container	100*120 /10 pallet			
40 dc container	100*120/21 pallet			

اسم المنتج	التعبئة والتغليف	عدد من صناديق	الوزن الصافي	الوزن الإجمالي
هريس الفستق	جرام جرة زجاجية 200	12	2.4 كجم	5,18 كجم
هريس الفستق	جرة بلاستيك 1 كجم	8	8 كجم	9.16 كجم
هريس الفستق	كغ علبة 4	2	8 كجم	9,3 كجم
هريس الفستق	كجم برميل 25	1	25 كجم	26,54 كجم
هريس الفستق	كجم برميل 50	1	50 كجم	52,84 كجم
20 حاوية	منصة نقالة 100 * 120/10			
40 حاوية	منصة نقالة 100 * 120/21			

industrial product



1 Kg



4 Kg



25 Kg



spoon up happiness

Packaing box	Net Weight	Gross Weight	Pallet Height	box size
	10 kg	10,53 kg	100 boxes 2.20 cm	260*395*205

20 dc container	100*120 /10 pallet
40 dc container	100*120/21 pallet

اسم المنتج	التعبئة والتغليف	الوزن الصافي	الوزن الإجمالي	ارتفاع البليت	حجم مربع
فستق مقطع	علبة	10 كجم	10,53 كجم	100 صندوق 2.20 سم	

منصة نقالة 100 * 120/10 حاوية 20
منصة نقالة 100 * 120/21 حاوية 40



Product Name	Packaing	Pieces in Box	Net Weight	Gross Weight	Pallet Height
Pistachio Bar	25 gr	30*12 =360	9 kg	11,9 kg	100 boxes 200 cm

20 dc container 100*120 /10 pallet

40 dc container 100*120/21 pallet

ارتفاع البليت	الوزن الإجمالي	الوزن الصافي	عدد من صناديق	التعبئة والتغليف	اسم المنتج
100 صندوق 200 سم	كجم 11.9	9 كجم	360	25 جرام	شريط الفستق
				منصة نقالة 100 * 120/10 حاوية 20	
				منصة نقالة 100 * 120/21 حاوية 40	





pista

İletişim bilgileri ;
Mail :export@pistagida.com.tr
Tel: +90 552 730 30 50
Sehitkamil/Gaziantep/Turkey
Web :www.pistafood.com.tr
Instagram :pistafood

